

ORDER OF REFERENCE OF THE COMMITTEE

Tuesday, December 19, 1989

ORDERED,—

That pursuant to S.O. 108(1), a Sub-Committee on Forestry and a Sub-Committee on Fisheries be established:

That each Sub-committee be composed of seven (7) members: four (4) Progressive Conservatives, two (2) Liberals and one (1) New Democrat, with the membership as follows:

Sub-committee on Fisheries: Charles A. Langlois, Lawrence MacAulay, Charles-Eugène Marin, Peter McCreath, Fernand Robichaud, David Stupich and Greg Thompson.

Sub-committee on Forestry: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith and Dave Worthy.

That each Sub-committee be authorized to inquire into all such matters as may be referred to it by the Committee.

That each Sub-committee report to the Committee from time to time.

That each Sub-committee sit while the house is sitting or during the periods when the House stands adjourned and hear from witnesses and print such evidence as may be ordered by it providing that a minimum of four (4) members be present with at least one member of the opposition.

ATTEST

Stephen Knowles
Clerk of the Committee

ORDRE DE RENVOI DU COMITÉ

Le mardi 19 décembre 1989

IL EST ORDONNÉ,—

Que conformément au paragraphe 108(1) du Règlement, un sous-comité des forêts et un sous-comité des pêches soient constitués:

Que chaque Sous-comité soit composé de sept (7) membres, soit quatre (4) du Parti progressiste conservateur deux (2) du Parti libéral et un (1) du Nouveau Parti démocratique tel que suit:

Sous-comité des Pêches: Charles A. Langlois, Lawrence MacAulay, Charles-Eugène Marin, Peter McCreath, Fernand Robichaud, David Stupich et Greg Thompson.

Sous-comité des Forêts: Guy Arseneault, Réginald Bélair, Bud Bird, Brian Gardiner, Darryl Gray, Ken Monteith et Dave Worthy.

Que chaque Sous-comité soit autorisé à faire enquête sur toutes les questions qui lui sont déferées par le Comité.

Que chaque Sous-comité remette des rapports au comité de temps à autre.

Que chaque Sous-comité soit autorisé à se réunir pendant que la Chambre siège et pendant les périodes d'ajournement et à entendre des témoins et à en faire imprimer les témoignages, pourvu que quatre (4) membres du Comité soient présents, dont au moins un membre de l'opposition.

ATTESTÉ

Le greffier du Comité
Stephen Knowles